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Vragenhalfuurtje Gemeenteraad d.d. 20 december 2011, 
Verbouwing Gemeentehuis 

 
 
In het Brabants Centrum van 15 december jl. vernamen wij dat uw college het gemeentehuis wil 
gaan verbouwen in het kader van ‘Het Nieuwe Werken’ en dat deze ingrijpende klus minstens 4 
miljoen euro moet gaan kosten. Terwijl er eerder dit jaar gesproken is over enkele tonnen voor het 
oplossen van achterstallig onderhoud en alle partijen tijdens commissies en raad opgeroepen 
hebben om met betrekking tot de huisvesting met sobere en doelmatige plannen te komen.  
We verwijzen hierbij onder meer ook naar de unaniem door de gemeenteraad aangenomen motie 
van 1 November 2011 waarin het college wordt opgedragen ‘onderhoudsplannen op  te stellen en 
op basis daarvan aan de raad voor te stellen in de begroting 2013 onderhoudsbudgetten op te 
nemen op basis van sober maar adequaat onderhoud en hierbij als eerste voorrang te geven aan 
het onderhoudsplan voor het gemeentehuis;’  
 
Zeker in een tijd waarop op diverse vlakken bezuinigd wordt zoals WMO en WSW en we gezien de 
tweede burap in zeer zwaar financieel weer terecht zijn gekomen, lijkt ons zo’n aankondiging van 
een grote investering op zijn minst voorbarig. 
 
Daarom hebben wij de volgende vragen: 

1. Is het college van mening dat een investering van meer dan 4 miljoen euro voor het 
verbouwen van het gemeentehuis voldoet aan de oproep van alle partijen om sober en 
doelmatig om te gaan met huisvesting? Is het college van mening dat deze investering ook 
in lijn is met de eerder genoemde unaniem aangenomen motie van 1 November? 

2. Ligt er al een collegebesluit of worden er voor Juli 2012 nog meerdere opties aan de 
gemeenteraad aangeboden? Wat is de mening van het college over de naar buiten 
gebrachte plannen/ideeën?  

3. Is het sowieso niet verstandig om eerder naar de raad te komen met dit onderwerp nu er 
zoveel geld mee gemoeid lijkt te zijn?  

4. Is het college van mening dat er draagvlak is voor deze enorme investering onder burgers 
gezien bezuinigingen op andere vlakken zoals WMO en WSW? 

5. Hoe denkt het college de financiële dekking te vinden voor deze plannen terwijl het duidelijk 
is uit de tweede burap dat we de komende vijf jaar in zwaar financieel weer komen? 
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